
Trafikverket planerar att förlänga det befintliga mötesspåret i Väse med byggstart sommaren 
2021. Dessutom kommer vi att bygga två nya plattformar och planskildhet i form av en väg- 
port under järnvägen. Men innan detta kan börja kommer Trafikverket och Karlstads kommun 
att genomföra en del förberedande arbeten i närheten av tågstationen.

Inför byggstart  
av det nya mötesspåret i Väse

Trafikverket och Karlstads kommun hade planerat att hålla ett  
gemensamt informationsmöte för boende i Väse före årsskiftet. 
Men den ökande smittspridningen av covid-19 gör att vi skjuter 
fram informationsmötet och istället skickar ut detta brev för att 
informera dig om vad vi planerar att göra det närmaste halvåret.  

Vad ska Trafikverket göra?
Inventering av fastigheter avseende buller
Cirka 100 fastigheter i Väse tätort ska inventeras med avseende på 
buller. Inventeringen ska resultera i vilka fastigheter som är i behov 
av bullerdämpande åtgärder. De åtgärder som kan bli aktuella är 
erbjudande om fönsterbyte, byte av fasadventiler och skärmning  
av uteplats.

Inventeringen påbörjades i slutet av januari och fortsätter fram  
till mars–april. Du som fastighetsägare blir kontaktad av konsult- 
företaget Efterklang som arbetar på uppdrag av Trafikverket.

Besiktning av fastigheter
I stort sett alla byggnader i Väse tätort kommer att besiktigas in- 
och utvändigt. Detta görs för att vi ska kunna följa om våra arbeten 
påverkar byggnader. Arbetet påbörjas under våren och du som 
fastighetsägare blir kontaktad för att boka besiktning.

Vår konsult WSP utför fältgeoteknisk markundersökning
Denna markundersökning nära järnvägen görs för att titta närmare 
på markförhållandena inför den spontning som ska göras i ban- 
vallen innan bygget av det nya mötesspåret. Dessutom kommer 
man att sätta grundvattenrör för kommande kontroller. Det  
kommer att bullra en del i samband med markundersökningen och 
trafiken kommer att påverkas när vi undersöker närliggande väg-
områden. Arbetet beräknas pågå under vecka 5 och 6 i februari.

Vad ska kommunen göra?
Inom kort inleder kommunen arbetet med att riva den 
fastighet (1) på Storgatan 44 som tidigare var loppis 
och pizzeria. Detta görs för att trafiken på Storgatan ska 
kunna ledas om när den nya vägporten byggs.  
Kommunen kommer även att:
• lägga dagvattenrör i Arnövägen (2)
• koppla in ett antal serviser för vatten och avlopp
• bygga en tillfällig väg för att kunna genomföra  

ledningsarbeten (3).

Ovanstående arbeten beräknas  
pågå ungefär ett halvår efter  
att rivningen påbörjats.

©
 Lantm

äteriet, G
eodatasam

verkan

Information om förberedande arbeten  
FEBRUARI 2021 

!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!

!

!
!

!
!

! !
! ! ! ! ! !

!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
!!!!!!!!!!!!!!!

!!
!!

!!
!

!

!

!

!

!

!

!
! !

! !
!

! !
!

!
!

!
!

!

!

!

!

!

!

!

!
!

!

!
!

!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!

!

!

!

!

!

!

!
! ! ! ! ! ! ! ! ! ! ! !

!
!

!
!

!
!

! !
!

! ! ! ! ! !
!

!
!

!
!

! !

St
at

io
ns

ga
ta

n

M
el

la
ng

at
an

Torngatan

Tv
är

ga
ta

n

Citygatan

Björkgatan

Bäckebogatan

Lillängsgatan

Hantverksgatan

Lu
nd

ag
at

an

Norra Järnvägsgatan

Södra Järnvägsgatan

Fr
id

he
m

sg
at

an

Postgatan

H
am

m
ar

ga
ta

n

Arnövägen

St
or

ga
ta

n

Väse

Lillgården

³±578

© Lantmäteriet, Geodatasamverkan 

Datum: 2020-12-280 20 40 60 80 100
m

!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!

!

!
!

!
!

! !
! ! ! ! ! !

!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!
!!!!!!!!!!!!!!!

!!
!!

!!
!

!

!

!

!

!

!

!
! !

! !
!

! !
!

!
!

!
!

!

!

!

!

!

!

!

!
!

!

!
!

!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!
!

!

!

!

!

!

!

!

!
! ! ! ! ! ! ! ! ! ! ! !

!
!

!
!

!
!

! !
!

! ! ! ! ! !
!

!
!

!
!

! !

St
at

io
ns

ga
ta

n

M
el

la
ng

at
an

Torngatan

Tv
är

ga
ta

n

Citygatan

Björkgatan

Bäckebogatan

Lillängsgatan

Hantverksgatan

Lu
nd

ag
at

an
Norra Järnvägsgatan

Södra Järnvägsgatan

Fr
id

he
m

sg
at

an

Postgatan

H
am

m
ar

ga
ta

n

Arnövägen

St
or

ga
ta

n

Väse

Lillgården

³±578

© Lantmäteriet, Geodatasamverkan 

Datum: 2020-12-280 20 40 60 80 100
m

1

2

3

Hoppas du  
har överseende  

med de eventuella 
störningar som kan  

uppstå under  
byggtiden



Trafikverket, 781 89 Borlänge. Besöksadress: Röda vägen 1
Telefon: 0771-921 921, Texttelefon: 010-123 50 00 
trafikverket.se

VILL DU VETA MER
Ytterligare information om de arbeten som  
kommer att utföras i samband med bygget  
av det nya mötesspåret, och planskildheten, 
skickas ut i god tid till de som berörs.

Du kan också hålla dig uppdaterad  
om projektet via Trafikverkets webblats
trafikverket.se/varmlandsbanan  eller via  
kommunens webbplats karlstad.se/vase

Du kan även kontakta:
Arne Nyhammar  Projektledare, Trafikverket
Tel: 010-123 33 70
arne.nyhammar@trafikverket.se

Johan Törngren  Byggledare, Karlstads kommun
Tel: 054-540 70 10
johan.torngren@karlstad.se 

När startar bygget av mötesspåret  
och planskildheten?
Trafikverket planerar att starta bygget av första  
etappen under sommaren 2021. Den omfattar två 
plattformar, planskildhet i form av en vägport samt  
en förlängning av det befintliga mötesspåret med  
600 meter västerut mot Karlstad. Du kan läsa om 
kommande etapp två på projektets webbplats  
www.trafikverket.se/varmlandsbanan

Säkerheten – ett viktigt inslag
En viktig del av detta byggprojekt är att höja säker-
heten för oskyddade trafikanter. Det gör vi genom  
att bygga om järnvägskorsningen till planskildhet  
vilket innebär att gång-, cykel- och biltrafik går  
under järnvägen. Det blir säkrare för fotgängare och 
cyklister som får en separat gång- och cykelbana. 
Dessutom kommer vi att bygga en gång- och cykelbro 
över Storgatan, norr om järnvägen.

Varför bygger vi ett nytt mötesspår i Väse?
Väse är den station på järnvägssträckan Kristine-
hamn–Karlstad som har flest tågmöten. Utbyggnaden 
av mötesspåret i Väse är en deletapp av projektet  
”Tåg i Tid” som ska utveckla tågtrafiken på Värm-
landsbanan fram till år 2025. Det nya mötesspåret 
innebär att fler tåg ska kunna trafikera banan och 
tågtrafiken blir punktligare. 

ETT SAMARBETE MED


